

**THE PAVILIA BAY Ballot Result of “the parking spaces that will be offered to be sold” According to Information on Sales Arrangements for Residential Parking Spaces at THE PAVILIA BAY issued on 15 April 2019**  
根據2019年4月15日公布柏傲灣住宅車位銷售安排資料中「將提供出售的車位」的抽籤結果

<b>The check-in timeslot for registrants</b> 登記人報到時段	<b>Ballot result sequence</b> 抽籤結果順序
10:00 a.m. – 10:30 a.m.*	Session 1 第1組 001 - 091
11:30 a.m. – 11:45 a.m.*	Session 2 第2組 001 - 008

\* On 18 May 2019, registrants who arrive at THE PAVILIA BAY Sales Office at any time later than “the check-in timeslot for registrants” assigned in the ballot result shall not be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the ballot result and the registration of such registrant will be **deemed invalid**.

於2019年5月18日，抽籤結果中所指示的“登記人報到時段”後才到達柏傲灣售樓處的登記人將被取消根據抽籤結果揀選車位的資格，其登記將被視作無效。

Notes 備註：

1. The balloting took place on 17 May 2019 and the balloting was effected via a computer network.

抽籤程序於2019年5月17日進行，抽籤以電腦操作。

2. On 18 May 2019, registrants who have submitted the registration in accordance with the Information on Sales Arrangements for Residential Spaces at THE PAVILIA BAY issued on 15 April 2019 shall personally attend THE PAVILIA BAY Sales Office

according to “the check-in timeslot for registrants” in the ballot result above. The registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or (as the case may be) Passport(s) or Business Registration Certificate (if applicable) and the official receipt for

the Registration of Intent. The registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the ballot result.

於2019年5月18日，已根據2019年4月15日公布之柏傲灣住宅車位銷售安排資料進行登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的“登記人報到時段”，攜同其香港身份證或(視屬何情況而定)護照或商業登記證書(如適用)

3. On 18 May 2019, registrants who arrive at THE PAVILIA BAY Sales Office at any time later than “the check-in timeslot for registrants” assigned in the ballot result shall not be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the ballot result and the registration of such registrant will be **deemed invalid**.

於2019年5月18日，抽籤結果中所指示的“登記人報到時段”後才到達柏傲灣售樓處的登記人將被取消根據抽籤結果揀選車位的資格，其登記將被視作無效。

**Date of issue (發出日期): 17-5-2019**

**THE PAVILIA BAY Ballot Result of “the parking spaces that will be offered to be sold” According to Information on Sales Arrangements for Residential Parking Spaces at THE PAVILIA BAY issued on 15 April 2019**

根據2019年4月15日公布柏傲灣住宅車位銷售安排資料中「將提供出售的車位」的抽籤結果

Balloting Unit 單位	Ballot result sequence 抽籤結果順序
T2A-D-41	11
T2A-D-43	62
T1A-B-6	36
T1A-C-51	89
T1A-D-51	74
T2A-D-11	03
T2A-B-45	37
T1B-A-41	14
T2A-D-45	27
T1A-B-5	87
T2B-A-22	06
T2A-B-7	24
T1A-D-36	15
T1A-D-37	35
T1A-D-31	26
T2B-A-53	84
T2A-D-23	61
T2A-D-20	51
T1A-D-33	20
T1A-D-17	40
T2A-E-46	32
T2B-A-33	67
T1A-D-56	23
T1A-B-10	71
T1A-D-30	30

Balloting Unit 單位	Ballot result sequence 抽籤結果順序
T1A-B-33	18
T1B-F-50	78
T1B-G-50	49
T1A-B-45	01
T2A-E-52	83
T1A-D-28	05
T2B-B-26	44
T1B-D-49	31
T1A-C-17	02
T1B-A-51	38
T1B-A-52	08
T2A-D-42	81
T1B-D-45	43
T2B-B-39	19
T1A-B-12	80
T2A-D-46	12
T1B-C-36	42
T1B-C-46	16
T2A-B-33	76
T1A-B-55	73
T2B-B-8	75
T1B-B-6	57
T2A-B-35	09
T1A-B-15	22
T2B-A-21	69

Balloting Unit 單位	Ballot result sequence 抽籤結果順序
T2A-A-8	54
T2A-B-15	63
T2A-A-15	66
T2A-D-5	77
T2A-E-12	65
T2A-D-38	52
T1A-B-8	91
T1B-B-50	25
T2A-E-23	60
T2B-B-25	50
T1B-D-9	72
T1A-B-49	21
T1B-C-18	70
T2B-B-48	46
T1A-D-21	28
T1A-D-22	34
T1A-C-31	07
T1B-C-16	88
T1B-C-40	55
T1B-A-35	10
T2A-D-3	29
T2B-A-50	79
T2A-D-32	82
T1B-C-57	48
T2A-A-9	33

Balloting Unit 單位	Ballot result sequence 抽籤結果順序
T2B-C-52	47
T1A-D-8	39
T1A-D-35	53
T2A-B-46	45
T2A-C-18	86
T2B-A-42	90
T1B-D-8	04
T1A-C-49	68
T2A-D-10	85
T2B-B-10	56
T2A-B-51	17
T1B-D-11	64
T2A-D-19	13
T1B-E-31	59
T2A-C-10	41
T1A-B-21	58

**THE PAVILIA BAY Ballot Result of “the parking spaces that will be offered to be sold” According to Information on Sales Arrangements for Residential Parking Spaces at THE PAVILIA BAY issued on 15 April 2019**  
根據2019年4月15日公布柏傲灣住宅車位銷售安排資料中「將提供出售的車位」的抽籤結果

<b>Balloting Unit 單位</b>	<b>Ballot result sequence 抽籤結果順序</b>
T1A-A-25	6
T2A-A-16	5
T1A-A-30	7
T1A-B-15	3
T2A-A-30	1
T1A-A-11	2
T1A-A-48	8
T1A-A-3	4